

قطاع الإفصاح

السادة / البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد

The Board of Directors of Speed Medical was convened at 3 pm on Tuesday 16/2/2021 with a video conference feature and discussed the advantages of the potential acquisition deal on the majority of the capital shares of Prime Speed Healthcare LLC, which owns 70% of the capital of Prime Speed Medical Services SAE Which the company owns with its capital the other 30%, and the recommendation of the Chairman of the Board of Directors, as well as the recommendation of the CEO to proceed with the deal, was listed for the following reasons:

A- Expanding Speed Medical's business base and eliminating any conflict of joint business between the two sister companies.

B- Enriching Speed Medical with experienced shareholders and board members with high business experience, such as Engineer Tamer Waguih, Chairman of Prime Speed Medical Services, And Mr. Mahmoud Farrag and Mr Ayman Sabry as members of the Board, which gives the company a strong positive impact, as it appeared in their management in participation with Speed Medical in the great success of the sister company Prime Speed Medical Services.

C- Benefiting from Prime Speed's current and future medical services business, which will bring in very high cash liquidity to Speed Medical and strengthen its financial position for horizontal and vertical expansions in the various medical services fields.

D- Obtaining greater control over Masr Laboratories for Medical Services company, whose share of Prime Speed Medical Services is 30% and Speed Medical 30% and thus Speed Medical will have a total of 60% of the company.

The following decisions were taken:

- In principle, the transaction was agreed to be executed without cash payment, with the value of these shares recorded as a credit balance in the records of Speed Medical in favor of the selling partners of Prime Speed Healthcare LLC. The capital of Speed Medical is subsequently increased at the stock fair value for the existing shareholders to pay the purchase price. In the event that the liquidity resulting from the increase by the old shareholders is insufficient, the proceeds of the subscribed part shall be paid to the company's creditors as part of the price of the acquired shares, and the allocation of shares to the company's creditors to pay the remaining part of the value of the shares acquired, after the approval of the Economic Performance Department In the General Authority for Investment and Free Zones, to increase the capital with the funds of Creditor and issuance of all necessary approvals from the Egyptian Stock Exchange and the Financial Regulatory Authority.

- The Chairman of the Board of Directors was authorized to sign a framework agreement for the deal with the shareholders of Prime Speed Healthcare LLC.

- It was approved to appoint Economic Group Financial Consulting Company for securities as an independent financial advisor to evaluate the shares of Prime Speed Healthcare LLC. where the value of the deal exceeds 10% of the ownership rights of Speed Medical, pursuant to the provisions of Article 44 of the rules for listing and delisting in the Egyptian Stock Exchange.

- The office of Dr. Zaki Hashem and Partners, attorneys and legal advisors, was approved as a legal advisor to the company in this deal.

The Chairman of the Board of Directors signed the framework agreement with the shareholders of Prime Speed Healthcare LLC.

We would like to point out the following:

- The contribution of Prime Speed to the profits of Speed Medical during the year 2020 is 35.5 million pounds, which represents 45% of Speed Medical's net profit.

- If any measures are taken in this further transaction, adhere to the provisions of Article 44 of the registration rules, as well as prepare a fair value in this regard.

تم انعقاد مجلس إدارة شركة سبيد ميديكال الساعة الثالثة عصرًا بتاريخ اليوم الثلاثاء ٢٠٢١/٢/١٦ بخياصة الفيديو كونفرانس ومناقشة مميزات صفقة الاستحواذ المحتملة على أغلبية حصص أسهم شركة برايم سبيد للرعاية الصحية (ش.م.م) المالكة لنسبة ٧٠% من اسهم أسهم شركة برايم سبيد للخدمات الطبية (ش.م.م) والتي تمتلك الشركة برأسمالها نسبة الـ ٣٠% الأخرى، وتم سرد توصية السيد رئيس مجلس الإدارة وكذا توصية السيد العضو المنتدب بالمضي قدماً في الصفقة للأسباب التالية:

أ- توسيع قاعدة أعمال سبيد ميديكال ومحو أي تضارب في الأعمال المشتركة بين الشركتين الشقيقتين.

ب- إثراء شركة سبيد ميديكال بمساهمين وأعضاء مجلس إدارة محنكين وذوي خبرة عالية في مجال الأعمال مثل المهندس تامر وجيه رئيس مجلس إدارة برايم سبيد للخدمات الطبية والأستاذ محمود فراج والأستاذ أيمن صبري كأعضاء للمجلس مما يعود على الشركة بتأثير إيجابي قوي كما ظهر في إدارتهم بالمشاركة مع سبيد ميديكال في نجاح كبير لشركة برايم سبيد للخدمات الطبية الشقيقة.

ج- الإستفادة من أعمال برايم سبيد للخدمات الطبية الحالية والمستقبلية مما سيعود بسهولة نقدية مرتفعة للغاية على شركة سبيد ميديكال وتقوي مركزها المالي للتوسع الأفقي والرأسي في مجالات الخدمات الطبية المختلفة.

د- الحصول على سيطرة أكبر على شركة معامل مصر للخدمات الطبية (ش.م.م) التي تبلغ حصة مشاركة برايم سبيد للخدمات الطبية بها ٣٠٪ ولسبيد ميديكال ٣٠٪ وبالتالي تصبح لسبيد ميديكال إجمالي ٦٠٪ بالشركة.

هذا وقد تم إتخاذ القرارات التالية:

- تم الموافقة من حيث المبدأ على تنفيذ الصفقة بدون سداد نقدي، مع تسجيل قيمة تلك الحصص كرصيد دانن بسجلات شركة سبيد ميديكال لصالح الشركاء البائعين لشركة برايم سبيد للرعاية الصحية ش.م.م. ويتم لاحقاً زيادة رأسمال شركة سبيد ميديكال بالقيمة العادلة لقدامى المساهمين لسداد قيمة صفقة الشراء. وفي حال عدم كفاية السيولة الناتجة عن الزيادة من قبل قدامى المساهمين، يتم سداد حصيلة الجزء المكتتب فيه الي السادة دائني الشركة كجزء من ثمن الحصص المستحوز عليها وتخصيص أسهم للسادة دائني الشركة لسداد الجزء المتبقي من قيمة الحصص المستحوز عليها، وذلك بعد صدور موافقة إدارة الأداء الإقتصادي بالهيئة العامة للاستثمار والمناطق الحرة على زيادة رأس المال بالأرصدة الدائنة وصدور كافة الموافقات اللازمة من البورصة المصرية والهيئة العامة للرقابة المالية.

- تم الموافقة على تفويض السيد رئيس مجلس الإدارة في التوقيع على اتفاق إطاري للصفقة مع السادة مالكي حصص شركة برايم سبيد للرعاية الصحية ش.م.م.

- تم الموافقة تعيين شركة المجموعة الاقتصادية للاستشارات المالية عن الأوراق المالية مستشار مالي مستقل لتقييم حصص شركة برايم سبيد للرعاية الصحية ش.م.م. حيث تتجاوز قيمة الصفقة نسبة ١٠% من حقوق ملكية شركة سبيد ميديكال، اعمالاً لأحكام المادة ٤٤ من قواعد القيد والشطب في البورصة المصرية.

- تم الموافقة على تعيين مكتب الدكتور زي هاشم وشركاه محامون ومستشارون قانونيون، مستشاراً قانونياً للشركة في هذه الصفقة.

هذا وقد قام السيد رئيس مجلس الإدارة بتوقيع الاتفاق الإطاري مع اصحاب حصص شركة برايم سبيد للرعاية الصحية ش م م

ونود ان نشير بالاتي :

- مساهمة شركة برايم سبيد في ارباح شركة سبيد ميديكال خلال عام ٢٠٢٠ مبلغ ٣٥,٥ مليون جنيهه وهى تمثل نسبة ٤٥% من صافي ربح سبيد ميديكال

-لان يتم اتخاذ اى اجراءات فى هذه الصفقة الا بعد الالتزام باحكام المادة ٤٤ من قواعد القيد وكذا اعداد قيمة عادلة لشركة برايم سبيد.

تحريراً في : ٢٠٢١-٢-١٦

مدير علاقات المستثمرين

عادل خليل

وتفضلوا بقبول فائق الأحرارم ...

